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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 13 

XIII Posiedzenie w dniu 20 stycznia 2020  
Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:21 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji:00:00-01:54. 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Denis Tomala. Stwierdził quorum.  

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Grzywnowicz 
2. Marek Leciaho 
3. Roman Marciniak 
4. Krzysztof Psykała 
5. Tomasz Rymaszewski 
6. Andrzej Staszak 
7. Denis Tomala 

Poinformował, że Wójt wnioskowała o poszerzenie porządku posiedzenia o projekt uchwały 
w sprawie udzielenie pomocy finansowej na realizację zadania "Budowa sieci tras 
rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Velo Baltica na odc. Dźwirzyno - Marszewo" – 
zaproponował jako punkt 3, przesunąć kolejne o jeden a jako punkt 11 na wniosek 
Przewodniczącego Rady wprowadzić punkt dotyczący wyrażenia opinii w sprawie planu 
pracy Rady Gminy Ustronie Morskie na rok 2020. 

Głosowano wniosek w sprawie poszerzenie porządku posiedzenia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
2. Zmiany w budżecie Gminy Ustronie Morskie na rok 2020. Czas rejestracji:01:55 – 
16:59. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  
 
 



str. 2 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
-Elżbieta Macek 
-Krzysztof Grzywnowicz 
-Anna Pietkowska  

Dyskusja dotyczyła zmian w inwestycji przebudowy drogi Ku Słońcu i drogi nr 87 
w Kukince, wykupów na ulicy Liliowej i Kwiatowej, projektu grantowego planowanie 
z mieszkańcami, programu „Fabryka kompetencji kluczowych”.  

 
Głosowano w sprawie pozytywnej opinii dot. zmiany w budżecie Gminy Ustronie 
Morskie na rok 2020 wraz z autopoprawką: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
3. Udzielenie pomocy finansowej na realizację zadania "Budowa sieci tras rowerowych 
Pomorza Zachodniego - Trasa Velo Baltica na odc. Dźwirzyno - Marszewo". Czas 
rejestracji: 16:59 – 24:52. 

Projekt uchwały przedstawiła kierownik IK Anna Pietkowska. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła nawierzchni ścieżki rowerowej, terminu rozpoczęcia budowy ścieżki, 
budowy ścieżki od dawnego Wieniotowa do rzeczki. 
 
Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
realizację zadania "Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Velo 
Baltica na odc. Dźwirzyno - Marszewo".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
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4. Opinia w sprawie sprzedaży w całości lub w części działki gruntu 186/3 o powierzchni 
0,2085ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 24:53-
29:21. 
 
Sprawę przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Dyskusja – brak. 
 
Głosowano w sprawie opinii pozytywnej w sprawie sprzedaży w całości lub w części 
działki gruntu 186/3 o powierzchni 0,2085ha, położonej w obrębie ewidencyjnym 
Ustronie Morskie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Roman Marciniak 
PRZECIW (4) 
Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia negatywna. 
 
5. Opinia w sprawie wniosku o sprzedaż części działki gruntu nr 259/57 o pow. 0,0531 ha 
położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie w trybie bezprzetargowym. Czas 
rejestracji: 29:22 – 32:55. 
 
Sprawę przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
- Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła zadrzewienia nieruchomości.  

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wniosku o sprzedaż części działki 
gruntu nr 259/57 o pow. 0,0531 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie 
w trybie bezprzetargowym: 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Krzysztof Grzywnowicz 
PRZECIW (4) 
Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia negatywna. 
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6. Opinia w sprawie wniosku o sprzedaż działki gruntu nr 831 o powierzchni 0,0118 ha, 
położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie w trybie bezprzetargowym. Czas 
rejestracji: 32:56-01:11:28. 

Sprawę przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Andrzej Staszak 
- Krzysztof Psykała 
-wnioskodawca Kazimierz Grotnik 
- Roman Marciniak 

Dyskusja dotyczyła opinii komisji urbanistyczno architektonicznej, podjętej uchwały w 
sprawie sprzedaży działek w tym obszarze.  

Przerwa na wizję lokalną: 42:04-01:09:38 

Radny Roman Marciniak złożył wniosek formalny o wydzielenie przed sprzedażą wjazdu na 
działkę w celu zabezpieczenia konta widoczności 

Głosowano wniosek formalny w sprawie wydzielenia wjazdu: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
Głosowano w sprawie opinii pozytywnej w sprawie wniosku o sprzedaż działki gruntu 
nr 831 o powierzchni 0,0118 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie w 
trybie bezprzetargowym po wydzieleniu kąta widoczności: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Denis Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
7. Opinia w sprawie przedłożenia umowy dzierżawy dotycząca wniosków obejmujących 
część działek gruntu nr 184/9 o powierzchni 0,0371h oraz nr 184/10 0,1358 ha, 
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położonych w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie - pod lokalizacje garaży. Czas 
rejestracji: 01:11:29 – 01:12:58. 
 
Sprawę przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
-Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła rozwiązania umowy w przypadku zamiany nieruchomości. 
 
Głosowano w sprawie opinii pozytywnej w sprawie przedłożenia umowy dzierżawy 
dotycząca wniosków obejmujących część działek gruntu nr 184/9 o powierzchni 0,0371h 
oraz nr 184/10 0,1358 ha, położonych w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie - pod 
lokalizacje garaży .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
8. Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dotycząca wniosków obejmujących 
część działki gruntu nr 186/3 o powierzchni 0,2085 ha, położonej w obrębie 
ewidencyjnym Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 01:13:07 – 01:16:02. 
 
Sprawę przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
-Sylwia Halama 
 
Zaproponował zamiast sprzedaży nieruchomości dzierżawę terenu pod restaurację. Podzielić 
podział nieruchomości na jeszcze jednego dzierżawcę. 

Głosowano w sprawie opinio pozytywnej w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dotycząca wniosków obejmujących część działki gruntu nr 186/3 o powierzchni 0,2085 
ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
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Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
9. Opinia w sprawie przedłożonej analizy zmiany zagospodarowania przestrzennego. 
Czas rejestracji: 01:16:03 – 01:24:53. 
 
Sprawę  w związku z aktualizację analizy przedstawiła Inspektor GNP Kinga Kurkowska oraz 
Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
-Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła zmian naniesionych w analizie zamiany zagospodarowania 
przestrzennego w związku z ustawą wiatrakową, zapisów dot. planu zagospodarowania 
Bagicz. Wnioskowano o możliwość spotkań z przedstawicielem komisji urbanistyczno 
architektonicznej w celu omawiania prac bieżących.  

Głosowano w sprawie opinii pozytywnej  w sprawie przedłożonej analizy zmiany 
zagospodarowania przestrzennego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
10. Ustalenie planu pracy Komisji na 2020 rok. Czas rejestracji: 01:24:54 – 01:33:04. 
 
Przewodniczący komisji przedstawił proponowany plan pracy komisji Budżetu na rok 2020.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
-Denis Tomala 
-Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła braku zapisu dot. gospodarki odpadami, ujęcia tych zapisów w sprawach 
bieżących czy w projektach przedłożonych przez Wójta, stawek za wodę, opłaty za tonaż 
śmieci.  

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie ustalenia planu pracy Komisji na 
2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
11. Opinia w sprawie planu pracy Rady Gminy Ustronie Morskie na rok 2020. Czas 
rejestracji: 01:33:05 – 01:35:57. 
 
Sprawę przedstawił Przewodniczący komisji Denis Tomala oraz Przewodniczący Rady 
Gminy Krzysztof Grzywnowicz.  
 
Głosowano w sprawie opinii pozytywnej w sprawie planu pracy Rady Gminy Ustronie 
Morskie na rok 2020:  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 
Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Marek Leciaho, Tomasz Rymaszewski 
Opinia pozytywna. 
 
12. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 01:35:57 – 01:36:02 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął XIII 
posiedzenie komisji Budżetu. 
 
 

Przewodniczący komisji Budżetu 
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


